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Trafikudvalget har i brev af 7. november 2004 stillet mig følgende spørgsmål 5 (L
12- Spørgsmål 5), som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 5:

"Er det endeligt afklaret, om kommunerne skal betale for at overtage
banearealerne i Løgstørbanens tracé?"

Svar:

På mødet d. 4. oktober 2004 hvor jeg sammen med Bjørn Westh, Jens Lauritzen
og Knud Kristensen forhandlede aftalen på plads, blev vi ligeledes enige om en
købspris. 

Prisen for samtlige arealer og banetracéen med tilhørende broanlæg, der
overdrages til amterne, udgør således i alt 2 mio. kr. med forbehold for de
bevilligende organers godkendelse i henholdsvis amterne, kommunerne og staten. 

Beløbet fordeles mellem de to amter i forhold til amternes arealomfang. Prisen for
de arealer og banetracéen med tilhørende broanlæg, der overdrages til Viborg
Amt, udgør i alt 1.118.144 kr., mens prisen for de arealer og banetracéen med
tilhørende broanlæg, der overdrages til Nordjyllands Amt, udgør i alt 881.856 kr.

Der er således lagt op til, at såvel Viborg Amt som Nordjyllands Amt skal betale
for at overtage banearealerne. 

Den endelige godkendelse heraf afventer dog fortsat behandling i Finansudvalget,
såvel som i de bevilligende organer i de berørte kommuner og amter.

Jeg kan i øvrigt oplyse, at omkostninger i forbindelse med fjernelse af
baneinfrastrukturen og yderligere omkostninger i forbindelse med overdragelsen
af arealerne til amterne afholdes af Banedanmark.
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Med venlig hilsen

Flemming Hansen


